
The ~ecr•et:.ar_y of 3t~zte for : ;._t .e~~ ~ M1ITOnoura~~le I :itc!lE:i .1. vf1~31•n ~, n"1. ?fairs, the~ t.oc~n , announcnd, that he will~cconnany Fis i'j--A.-cc
visit to The Ilether?ands, Bel`itul and

. LtL_eribour; .countries visited, I"s . Sharn ~~*ill have In the
official talks withrinist_ers of the ~rririous r;ovei•nnc nt. s, :rith the Presidentand other ',,et• ner,ber•s of the :;urenean 7conot :ic CommunityCo:Mtission and ~ ►itt; the Ce cretarv_Gene,.,il__ also vi.~it Ror.ie for t;a)_1: ,;- ;.,i + ral of I'ATO . He

th -he Italian Government .

The neetin,'s T*ith riinisters or me-ber nations of
the Common Itarkmt and officials of the . ;; .;C will centre uponthe effects on Canada, and world tradin

; patterns generally,of the anticipated enlar[;er.lent of the Cor.-;mon Karket . Theyare
.a continuation of the consultations held late last year

with the European ticonomic Cor:,rlunity Connission and the;overnnents of the United States
., Britain, Belgium and Thei!etherlands .

'•Thile in i iirope, I :r . Sh2rp will si,Tn an agreementon science and technol_o~.,3~ tirith Fe1 =~iur:t . This ,
~rill facilitate and encourage scientific, industrial eand
technolo~ical_ co-operation and exchan^es between the two
countries .

Le Jecrétaire d Trtat aur. Affaires extérieùres,l'honorable I;itche).1 Sharp, a fait savoir au,joui•d ;hui qu'ilacconpa;nera Son Excellence le (:ouverneur 17,,énéra1_ au courseu voyage officiel que celui-ci doit effectuer aux Pays-Bas ,Belgique et au Lu:;ei:ibourr . M . Shar~ aura, dans les Ba~,pays au.~quf~1~~ ~ il rendra visite, des entretiens officiels
avec les rlinistres Ces divers ?ouverne~aenr.s, avec lenr :sident• et les principaux membres de la rCor:~unauté éconoraique euroné~ :nne, et,-avec l~t,;ecrc:tai~e-lar,c:n~ral de 1 tOT;1i1 . Il se rendra éTa)_P:ient à'Ione afin de
s"entretenir avec des repi•csentantn du Oouvernerzent italien .. n

. Ses entretiens avec des ministres des nations
r•iet~bres ctu I,ai ch,: cot i :.lun et des représentants c'e la Communauté
économique européenne tourneront autour des effets qu-aura
sur le Canada et sur la confi~uration du commerce mondia lep cénc:ral 1lélar;riss~~neIit que ].lon envisage du I'arché
cot'nlln • Ils constitueront la suite des consultations que; : . Sharp a tenues .1 1 .,-, f in r'.e 1~ann~~e c?er•r:ière avec desreord; entants de la Corir:issio» ee in C," et oes gouvernementsc"es i:rat.s-tlnis, cTe ln r,r .nc'e-Ci•et;i~;nc, c;t, la I3elZ7,ique et1, 10 Pa`,'ss .

,►u cours de son sé3 .jour -.n 1,urohe, i : . S)iai-B signera*!"/'cc 2a Bel
'

lue ur ~~ccor•c' su .• la seici,cc, ?ct ci tec .'inol0 :?e.Cui= accor•c? favoi•iscr'~1 et Fncoi :ia, cza la coop~i•rltion et l e ^('Fjilln ;̀Iv en t r e 1,,-,s 1CJ : t~01 :~1 ;1C3 C . i: 1_a :iC Î t.i'.Cf..• .
inc u~t. :•ic et c' (, la t.cc:~no3o ;ie .
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